
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2006. november 22-én 15.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  
   Révay István              alpolgármester, 

Bán János, 
   Elekes Péter, 
   Kozma Lászlóné, 
   Naszádi Ferenc, 
   Tóth Csabáné, 
   Ujváry Ferenc, 
   Vass András, 
   Virág Imréné  képviselők. 
 
Tanácskozási joggal: Garaj Dániel jegyző. 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, mind a 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Ujváry 
Ferenc és Vass András képviselő Urakat javasolta.  
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 
1. GYEA karácsonyi pályázat 

Előadó: jegyző 
 
2. BURSA Hungarica Ösztöndíjpályázat (zárt ülés) 

Előadó: jegyző 
 

3.       Segélykérelmek elbírálása (zárt ülés) 
Előadó: jegyző       
 

4. Indítványok, javaslatok 
 
Napirend tárgyalása:  
 
1. napirendi pont: GYEA karácsonyi pályázat 
 
Hajdu Gábor: Megkérem Jegyző Urat, ismertesse az 1. napirendi ponttal kapcsolatos 
javaslatát. 
 
Garaj Dániel: Tisztelt Képviselő-testület! Írásos anyagban, a meghívó mellékleteként kiment 
a pályázati anyag. A beadási határidő november 23. Sok oldalról meg kell vizsgálni ezt a 
dolgot. Ismét élelmiszerre lehet pályázni. Az évben már több GYEA pályázat is volt. 15 
gyermek kap hétvégére és a szünetekre hideg élelmet, volt az úgynevezett liszt pályázat, 
amelynek a harmadik fordulójáért 24-én fogunk menni, volt a nyári étkeztetés. A pályázat 
benyújtása egyszerű dolog, egy űrlapot kell kitölteni számítógépen.  
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Mintegy 300 fő 18 év alatti gyermek van, 94 fő rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben 
részesül. Ha megnézzük ennek a csomagnak az árát, az egy csomagra eső érték mintegy 31-
33.000,-Ft körül van. A pályázati űrlapon százalékos arányban kell meghatározni a 
rászorultsági arányt. Ez alapján dönt a GYEA, hogy mennyit ad. Mindenképp az a 
véleményünk, hogy pályázzunk. Amennyiben úgymond „ingyen” adnak - persze nem ingyen 
van, hiszen el kell szállíttatnunk, ki kell osztani, stb. – azzal a lehetőséggel élni kell. Az a 
javaslatom, hogy nyújtsuk be a pályázatot, amennyiben nyerünk, úgy a továbbiakban a 
testület eldönti, hogy milyen körben kerüljön szétosztásra a nyert mennyiség. 
 
Hajdu Gábor: Az a javaslatom, hogy mindenképpen adjuk be a pályázatot. Ez egy jó dolog. 
Amennyiben nyerünk, úgy az egyéb dolgokról utána döntünk. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
  100/2006. (XI.22.) számú Határozat 
 

Tárgy: GYEA karácsonyi pályázat 
 

Képviselő-testület pályázatot nyújt be a Gyemekétkeztetési alapítvány  
karácsonyi élelmiszer csomagküldő akciójára. A rászoruló gyerekek köréről a  
pályázat pozitív elbírálása után dönt. 

 
Ezután a Képviselő-testület zárt ülést tartott, ahol a BURSA Hungarica pályázatokat, és 
segély kérelmeket bírált el, majd ismét nyílt üléssel folytatta munkáját. 
 
2. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ „Otthonaink” kötet kiadásának támogatása 
 
Hajdu Gábor: Dr. Czene Zoltán szerző „Otthonaink” I. kötetének támogatásával keresett meg 
minket. Gömöri településekről szólna a kötet. A 120 oldalas könyvben Bánréve településnek, 
mintegy 1-2 oldal jutna. Támogatott oldalanként 8.000,-Ft támogatást kérne a szerző, és 2-2 
db könyvet adna. Nem javaslom támogatni a kérelmet. 
 
Elekes Péter: Mielőtt rámondjuk, hogy nem támogatjuk, többet kellene tudnunk róla. Vannak-
e más megjelent kötelei például. 
 
Hajdu Gábor: Jegyző Úr tudja ki ez az Úr. 
 
Garaj Dániel: Egy budapesti ember. Onnan jött le falura. Adott már ki más kötetet is, Gömöri 
arcvonások, vagy valami hasonló címmel, idős emberekről. Különféle anyagokat gyűjt, ebből 
készít köteteket.  
 
Hajdu Gábor: Javaslom, hogy ha megjelenik a kötet, akkor döntsünk esetleg, hogy kívánunk-e 
belőle vásárolni. 
 
Virág Imréné: Egyetértek. 
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Hajdu Gábor József szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen 1 tartózkodás 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
  106/2006. (XI.22.) számú Határozat 
 

Tárgy: „Otthonaink” kötet kiadásának támogatása 
 

Képviselő testület nem nyújt támogatást.az „Otthonaink” kötet kiadásához.  
 
b./ Tornaljai Városi Művelődési Központ támogatása 
 
Hajdu Gábor: Ismertette a Tornaljai Városi Művelődési Központ támogatási kérvényét, mely 
jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi. Nem javasolom támogatni a kérelmet. 
 
Elekes Péter: A határon túli magyarokról van szó. 
 
Bán János: Minket is megkerestek az intézménytől. Különféle kulturális műsorokat 
szerveznek. Egyeztettünk velük, hogy úgy szervezik a programokat, hogy ide is el tudjanak 
jönni. Úgy gondoltam, hogy meghívjuk egyszer egy bizottsági ülésre, és ott elmondhatja az 
elképzeléseit, a jövőbeni sikeres együttműködés érdekében. 
 
Hajdu Gábor József szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen 1 tartózkodás 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
  107/2006. (XI.22.) számú Határozat 
 

Tárgy: Tornaljai Városi Művelődési Központ támogatása 
 

Képviselő-testület a Tornaljai Városi Művelődési Központ „Életutak” című  
rendezvény sorozatához nem nyújt támogatást.  

 
c./ Perspektíva S.P.I.C. iskola bérleti szerződése 
 
Hajdu Gábor: Ismertette a „Perspektíva” Sikerélmény Programú Iskola Centrum 
megkeresését, mely jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.Ez a volt Beszerczey iskola. Nem 
támogatom a kérelmet. Jeleztem is nekik én személy szerint, hogy nem tudom ezt támogatni 
és elfogadni. Nem értek egyet a kérelemmel. Ők minden normatívát felvesznek, és ráadásul 
még el is szipkáznak tőlünk tanulókat. A jövő évre vonatkozóan a bérleti díjak emelkedni 
fognak. Történjen itt tanítás a részükről, ezt támogatjuk, de bérleti díjat fizessenek, ne 
mondjunk le róla véleményem szerint. Ilyen kondíciókkal maradjon, ahogyan eddig. 
 
Bán János: Év végéig van szerződésünk velük. Akkor vissza fogunk erre térni? 
 
Hajdu Gábor: Természetesen, január 01-től emelkedni fognak a bérleti díjak, ekkor fogunk rá 
visszatérni, hiszen az ő bérleti  díjuk is emelkedni fog. 
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Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen 1 tartózkodás szavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 
 
  108/2006. (XI.22.) számú Határozat 
 

Tárgy: Perspektíva S.P.I.C. iskola bérleti szerződése 
 

Képviselő-testület a 2003. szeptember 01-jén kelt szerződést nem változtatja  
meg.  
 

d./ Vida Sándor József ingatlan vásárlási kérelme 
 
Hajdu Gábor: Ismertette a kérelmet, mely jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Garaj Dániel: A focipálya fölötti területről van szó. Az iskolaépítésnél ez az ember ásta az 
árkokat. Nagyon megtetszett neki Bánréve. Mindenképp azt a területet szeretné megvenni, 
mindenképpen a főút mellett. Konkrét dolgot nem jelöl meg a kérelemben, hogy pontosan 
milyen tevékenységet kíván folytatni. A Településrendezési Tervet is módosíttatni kellene, 
amennyiben értékesíteni kívánjuk ezt a területet. 
 
Elekes Péter: Miért, eladó az a terület? Akkor kerüljön meghirdetésre. 
 
Garaj Dániel: Most dönt róla a testület, hogy értékesíteni kívánja-e. Ő kéri, ez az ő 
elképzelése. Önkormányzati területről van szó. Akkor természetesen meg lenne hirdetve, de 
az a véleményem, hogy a TRT módosítás nem menne keresztül, nem járulnának hozzá a 
szakhatóságok. Nem javasolom értékesíteni a területet. A település arculatába sem illene bele 
azon a helyen. Ilyen tevékenységre nem alkalmas az a terület. 
 
Virág Imréné: Szívesen látjuk, de az ilyen tevékenységre kijelölt helyen. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
  109/2006. (XI.22.) számú Határozat 
 

Tárgy: Vida Sándor József ingatlan vásárlási kérelme 
 

Képviselő-testület a tulajdonát képező 265 Hrsz-ú ingatlanát nem kívánja  
értékesíteni. 

 
e./ Karácsonyi csomag juttatása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Amennyiben úgy gondoljuk, akkor meg lehetne 
rendelni a karácsonyi szaloncukrot most 550 család részére, 400 g-os kiszerelésben 300,-
Ft/csg. áron. Javasolom, hogy rendeljük meg, és az előző évek gyakorlatának megfelelően 
kerüljön a lakosság részére szétosztásra a Bánrévei Hírnökkel együtt. 
 
Virág Imréné: A fedezettel is rendelkezünk, amibe kerül. 
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Garaj Dániel: Tisztelt Képviselő-testület! A következő testületi ülés az előzetes elképzelések 
szerint december 14-én csütörtökön 15.00 órától kerülne megtartása. Az ülés elején kiadott 
anyag a koncepcióhoz van, az újra már nem kerül majd kiosztásra. 
 
Elekes Péter: Az elmúlt testületi ülésen véleményem szerint arról döntöttünk, hogy legyen 
szankció távolmaradás esetén, de nem született arról döntés, hogy milyen legyen. A 
rendeletben ez mégis szerepel. 
 
Tóth Csabáné: Azon az ülésen én voltam a hitelesítő Péter, részletesen jegyzeteltem, 
mondtam neked az ülés elején, hogy született róla döntés és a rendeletben foglaltak szerint. 
 
Garaj Dániel: Az a döntés született azon az ülésen, hogy amennyiben igazolatlan hiányzásról 
van szó, úgy az egy havi tiszteletdíjnak a 25%-a kerül levonásra. 
 
 
Több javaslat, indítvány nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József        Garaj Dániel 
     polgármester                jegyző 
 
 
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
 
 
   Ujváry Ferenc           Vass András   
       képviselő                                                                 képviselő 


